
Z á p i s n i c a 

z riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Čake   

konaného dňa 26. septembra 2024 

 

Prítomní:  Ľudovít Viglaš, starosta obce 

 

 

Poslanci OZ:  Roman Bučko, Mgr. Peter Blaškovič, Bc. Emília Hanusová,  

                       MVDr. Miloš Sádovský, Ing. Hana Viglašová, Bc. Monika Zelinová 

 

Hlavný kontrolór obce: JUDr. Marek Keller  - ospravedlnený 

 

Ospravedlnený poslanec OZ:  Mgr. Štefan Baniar 

 

Občania obce: podľa prezenčnej listiny –     4          

                   

 

R O K O V A N I E 

 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

 

    

     Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ľudovít Viglaš. Privítal prítomných 

poslancov a občanov.  

Konštatoval, že Obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, prítomní 6  poslanci. 

Za overovateľov zápisnice určil  pána poslanca Sádovského a pána poslanca Bučka. 

Za zapisovateľku  pracovníčku OcÚ pani Teréziu Haulíkovú. 

Oboznámil prítomných s program rokovania. 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení   

3. Správa z kontrolnej činnosti 

4. Príprava VZN obce 

5. ČOV 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

 

Návrh uznesenia č. 96 
 

Obecné zastupiteľstvo v Čake schvaľuje program zasadnutia OZ.  

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Štefan 

Baniar 
Roman  
Bučko 

Peter  
Blaškovič 

Emília 
Hanusová 

Miloš 
Sádovský 

Hana 
Viglašová 

Monika   
Zelinová 

Celkom 

Za   X  X  X  X  X  X  6  

Proti                0 

Zdržal sa               0 



K bodu č. 2 – Kontrola uznesení 

 

     Predsedajúci vyzval zapisovateľku o prečítanie uznesenia z riadneho zasadnutia OZ 

konaného19.06.2024. 

Obecné  zastupiteľstvo zobralo kontrolu uznesenia na vedomie. 

 

 

 

Návrh uznesenia č. 97 

 
Obecné zastupiteľstvo v Čake berie na vedomie kontrolu uznesenia zo zasadnutia OZ 

konaného 19.06.2024.   

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Štefan 

Baniar 
Roman  
Bučko 

Peter  
Blaškovič 

Emília 
Hanusová 

Miloš 
Sádovský 

Hana 
Viglašová 

Monika   
Zelinová 

Celkom 

Za   X  X  X  X  X  X  6  

Proti                0 

Zdržal sa               0 

 

 

 

K bodu č. 3 – Správa z kontrolnej činnosti 

 

 

      Správu z kontrolnej činnosti dostali poslanci elektronicky. Správu predložil starosta, 

pretože kontrolór obce bol ospravedlnený. Jedná sa správu z kontroly poskytnutia a použitia 

dotácií poskytnutých z rozpočtu obce  v roku 2023.   

 

Pripomienky zo strany poslancov neboli, správu z kontrolnej činnosti zobrali na vedomie.   

 

 

 

Návrh uznesenia č.98 

 

 
Obecné zastupiteľstvo v Čake berie na vedomie  správu z kontroly poskytnutia a použitia 

dotácií poskytnutých z rozpočtu obce v roku 2023. 

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Štefan 

Baniar 
Roman  
Bučko 

Peter  
Blaškovič 

Emília 
Hanusová 

Miloš 
Sádovský 

Hana 
Viglašová 

Monika   
Zelinová 

Celkom 

Za   X  X  X  X  X  X  6  

Proti                0 

Zdržal sa               0 

 

 



K bodu č. 4 – Príprava VZN obce 

 

 
     Pán starosta informoval o príprave a úprave VZN o dani z nehnuteľnosti. Nakoľko sa 

zvyšujú náklady je potrebné pristúpiť k úprave VZN. Toto VZN bolo upravované v roku 

2016,  konkrétne daň zo stavieb v roku 2006. Daň z pozemkov  sa zvyšovať nebude,  len daň 

zo stavieb. Celkové navýšenie daní by bolo  o 3 000,- € .      

Pripravuje sa úprava VZN o nakladaní s KO a DSO o nakladanie s odpadovými 

pneumatikami a použitého šatstva. Tieto VZN budú platné od 1.1.2025.  

 

 

 

 Návrh uznesenia č. 99 

 
Obecné zastupiteľstvo v Čake  berie na vedomie prípravu VZN obce. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Štefan 

Baniar 
Roman  
Bučko 

Peter  
Blaškovič 

Emília 
Hanusová 

Miloš 
Sádovský 

Hana 
Viglašová 

Monika   
Zelinová 

Celkom 

Za   X  X  X  X  X  X  6  

Proti                0 

Zdržal sa               0 

 
 

 

 

K bodu č. 5 – ČOV 

 

    Pán starosta, pán zástupca starostu Sádovský a pán poslanec Bučko boli sa v obci Rakytník  

pozrieť na fungovanie - Koreňovej čistiarne odpadových vôd. Možno ju využiť na 

najrozličnejšie druhy odpadových vôd. Je prevádzkovo nenáročná a skoro s nulovou 

spotrebou elektrickej energie. Tvoria ich nepriepustné zberné nádrže vyplnené štrkom, 

ktorými pomaly preteká znečistená voda. Koncepcia čistiarne je z hľadiska prevádzky veľmi  

jednoduchá – čistiaca funkcia prebieha prirodzene a sebestačne. Obsluha je len minimálna.  

Pán poslanec Blaškovič sa spýtal, kde ide hrubý odpad. 

Pán starosta povedal, že ten zostáva v štrku. Je potrebné mať pozemok. V našom prípade by 

to bolo za zberným dvorom. Dotácie na tento účel sa poskytujú. Bude stretnutie starostov  

16. októbra s projektantom, kde budú poskytnuté ďalšie informácie. Náklady na vybudovanie 

vychádzajú na 700 tis. Eur.  

   

 

Návrh uznesenia č. 100 

 

 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  správu o ČOV  

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 



poslanci Štefan 
Baniar 

Roman  
Bučko 

Peter  
Blaškovič 

Emília 
Hanusová 

Miloš 
Sádovský 

Hana 
Viglašová 

Monika   
Zelinová 

Celkom 

Za   X  X  X  X  X  X  6  

Proti                0 

Zdržal sa               0 

 

 

K bodu č. 6 – Rôzne 

 

             Tomto bode starosta informoval : 

 

- Príjem z podielových daní od štátu nie je v takej výške ako bolo avizované , preto je 

potrebné upraviť rozpočet a to použitie prostriedkov z rezervného fondu vo výške 

25 000, € na bežné výdavky. Predložil návrh uznesenia. 

 

 

Návrh uznesenia č. 101 
 

Obecné zastupiteľstvo v Čake schvaľuje  v zmysle § 21 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení n.p., použitie prostriedkov rezervného fondu vo výške 25 000,- € na bežné výdavky.  

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Štefan 

Baniar 
Roman  
Bučko 

Peter  
Blaškovič 

Emília 
Hanusová 

Miloš 
Sádovský 

Hana 
Viglašová 

Monika   
Zelinová 

Celkom 

Za   X  X  X  X  X  X  6  

Proti                0 

Zdržal sa               0 

 

 

- Predaj nadbytočného majetku obce a to rodinný dom súpisné číslo 230, vedený na LV  

č. 566 vo výmere 1345 m2. Je to dlhý a úzky pozemok,  stavba je v zlom stave, je 

nutná oprava.  

Spôsob predaja, ak poslanci budú súhlasiť dohodne s kontrolórom obce, ale nebude 

predaný neprispôsobivým osobám.  Predložil návrh uznesenia. 

  

 

Návrh uznesenia č. 102 

 
Obecné zastupiteľstvo v Čake súhlasí  s odpredajom prebytočného majetku  na LV č. 566, 

rodinný dom súpisné číslo 230.  

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Štefan 

Baniar 
Roman  
Bučko 

Peter  
Blaškovič 

Emília 
Hanusová 

Miloš 
Sádovský 

Hana 
Viglašová 

Monika   
Zelinová 

Celkom 

Za   X  X  X  X  X  X  6  

Proti                0 

Zdržal sa               0 



 

- Zateplenie telocvične, dostali sme dotáciu vo výške 100 000,- € avšak celkové 

výdavky sú vo výške 130 000,- €. Podala sa žiadosť na dofinancovanie vo výške 

30 000,- € , zatiaľ nemáme odpoveď.   

 

Návrh uznesenia č. 103 

 

 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  správu o dotácii na zateplenie telocvične.  

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Štefan 

Baniar 
Roman  
Bučko 

Peter  
Blaškovič 

Emília 
Hanusová 

Miloš 
Sádovský 

Hana 
Viglašová 

Monika   
Zelinová 

Celkom 

Za   X  X  X  X  X  X  6  

Proti                0 

Zdržal sa               0 

 
 

 

- Verejné osvetlenie – zo spoločnosťou GREP SLOVAKIA, spol. s.r.o je uzatvorená 

zmluva na rekonštrukciu VO a zároveň platenie mesačných splátok. Mesačné platby 

začala firma navyšovať, z dôvodu navýšenie bankových úrokov, týka sa to asi 50 obcí. 

V súčasnosti firmy vypovedala zmluvy. 

Naša obec doteraz platila mesačné platby podľa zmluvných podmienok. Zajtra je 

stretnutie s novým konateľom.  

 

 

Návrh uznesenia č. 104 

 

 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  správu ohľadom verejného osvetlenie v obci.  

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupiteľstva 
poslanci Štefan 

Baniar 
Roman  
Bučko 

Peter  
Blaškovič 

Emília 
Hanusová 

Miloš 
Sádovský 

Hana 
Viglašová 

Monika   
Zelinová 

Celkom 

Za   X  X  X  X  X  X  6  

Proti                0 

Zdržal sa               0 

 
 

Ďalej starosta informoval o príprave posedenia so seniormi v rámci mesiaca úcty k starším, 

dňa 06.10.2024 na ktoré pozvala poslancov.  

Príprava programu na 16.11.2024  pod názvom – „Na čakanskej svadbe“ – chronológia 

prípravy svadby, na túto pripravovaná akciu  tiež pozval poslancov.  

Pripravuje sa v spolupráci s farským úradom v Čake púť do Ríma autobusom od 30.4.2025 – 

do 6.5.2025. 

 

 

 



K bodu č. 7 - Diskusia 

 

S diskusným príspevok vystúpila:  

 

- Pani poslankyňa Viglašová sa spýtala, či  sú občania na č.d. 231 prihlásený na trvalý 

pobyt , nakoľko tam chodí veľa neprispôsobivých občanov a chodia aj po viniciach.  

- Pán starosta povedal,  že nie sú prihlásený u nás na pobyt, majiteľ nehnuteľnosť 

prenajíma. Majiteľovi  pôjde výzva.  

- Pani poslakyňa Viglašová sa spýtala ohľadom internetu. 

- Pán starosta povedal, že štát podpísal zmluvy s energetickými závodmi ohľadom 

stĺpov elektrického vedenia na vybudovanie rýchleho internetu. Energetika  ich bude 

ponúknuť ďalej jednotlivým operátorom . 

- Pani poslankyňa Zelinová sa spýtala či sa nemôžu opíliť konáre na vozokanskej ceste,  

pretože keď sa vchádza na hlavnú cestu nie je tam dobre vidieť. 

Spýtala sa na doručovacie boxi, či sa nedajú zriadiť aj v našej obci, ktoré sa 

nachádzajú aj v iných obciach 

- Pán starosta povedal, že konáre dá opíliť. O Boxi na doručovanie balíkov sme prejavili 

záujem, zatiaľ neúspešne pretože jednotlivé spoločnosti vychádzajú zo štatistiky. Ale 

je možnosť doručiť balík cez poštapoint, kde sú balíky doručené na obecný úrad 

a počas úradných hodín je ich možné prevziať.  

- Pani poslankyňa Hanusová sa spýtala, či sa nedá opotrebované šatstvo odovzdať na 

zberný dvor.  

- Pán starosta povedal, že sa dá  odovzdať ošatenie na ďalšie použitie, ale úplne zničená 

sa bude dať odovzdať od nového roka.  

- Pani poslankyňa Viglašová pripomenula problém s parkovaním aj na amfiteátri pri 

rôznych akciách. Možno by bolo vhodné obnoviť plochu bývalého ihriska nad 

cintorínom, ktoré je zarastené. Ďalšia informácia bola ohľadom defibrilátora, ktorý 

majú mať obce od budúceho roka povinne.  

- Pán starosta  povedal, že plocha je evidovaná ako les , musí sa na to pozrieť. 

O povinnosti mať defibrilátor vieme, riešime to.   

 

Viac diskusných príspevkov nebolo.   

 

 

K bodu č. 8– Záver 

 

 

        V závere pán starosta poďakoval poslancom, občanom za účasť na riadnom zasadnutí                                                              

OZ a rokovanie ukončil.   

 

 

 

 

                                                                                            Ľudovít Viglaš 

                                                                                             Starosta obce 

Overovatelia:  Miloš Sádovský 

                        

                        Roman Bučko  

 

Zapisovateľka: Terézia Haulíková 



 

 

 

U Z N E S E N I E  
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v ČAKE 

konaného dňa 26.septembra 2024 

 

 

  Uznesenie č. 96 

 
Obecné zastupiteľstvo v Čake schvaľuje program zasadnutia OZ.  

 

 

 

 Uznesenie č. 97 

 
Obecné zastupiteľstvo v Čake berie na vedomie kontrolu uznesenia zo zasadnutia OZ 

konaného 19.06.2024.  

 

  

Uznesenie č. 98 
 

Obecné zastupiteľstvo v Čake berie na vedomie  správu z kontroly poskytnutia a použitia 

dotácií poskytnutých z rozpočtu obce v roku 2023. 

 

 

Uznesenie č. 99 
 

Obecné zastupiteľstvo v Čake  berie n vedomie prípravu VZN obce . 

 

 
 

 

Uznesenie č. 100 
 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  správu o ČOV.  

 

 

 

Uznesenie č. 101 

 
 

Obecné zastupiteľstvo v Čake schvaľuje  v zmysle § 21 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení n.p., použitie prostriedkov rezervného fondu vo výške 25 000,- € na bežné výdavky.  

 



                                                        

 Uznesenia č. 102 

 
Obecné zastupiteľstvo v Čake súhlasí  s odpredajom prebytočného majetku  na LV č. 566, 

rodinný dom súpisné číslo 230. 

 

 

 

 

Uznesenia č. 103 

 

 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  správu o dotácii na zateplenie telocvične.  

 

 

 

 Uznesenia č. 104 

 

 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  správu ohľadom verejného osvetlenie v obci.  

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                      Ľudovít Viglaš 

                                                                                        Starosta obce  

 


